

晚秋如画 层林尽染

Picturesque in late autumn , the layers of forest is full of colors



编者按：

张家界的晚秋是一年中景色非常美的时候。此时气候宜人，景色秀美。美好的秋景需要你的 一双慧眼 去发现。出发吧，用自己的脚步去丈量晚秋的美意

Editor's note:

Late autumn in Zhangjiajie is a time of the year when the scenery is very beautiful. The climate is pleasant and the scenery is beautiful. The beautiful autumn scenery needs your "pair of wise eyes" to discover. Let's go, use your own feet to measure the beauty of late autumn

◀深秋的张家界武陵源景区杨家界，层林尽染。

吴勇兵 摄

Yangjiajie in Wulingyuan Scenic Area of Zhangjiajie in late autumn, the layers of forest is full of colors.

Photographed by Wu Yongbing



◀11月初的张家界风和日丽，秋色无边。艳阳高照的张家界地貌峰林，在绚丽多彩的树叶衬托下，构成一幅幅天然的画卷。无论是从空中俯瞰，还是地面仰视，此时此刻的张家界，都显得十分静美迷人。图为一批摄影人在天子山神堂湾景点拍摄晚秋美景。

邓道理 摄

In Zhangjiajie of early November, the wind is mild and the sun is bright, and the autumn colors are boundless. The sun shines brightly on the peaks and forests of Zhangjiajie's landscape, which forms a natural painting under the backdrop of the gorgeous and colorful leaves. Whether looking down from the air or looking up from the ground, Zhangjiajie at this moment looks very quietly beautiful and charming. The picture shows a group of photographers taking pictures of the beautiful scenery in late autumn at Shentang Bay in Tianzi Mountain.

Photographed by Deng Daoli

▼在慈利县亮垭村，落日余晖 染红 天际，群山之间也是层林尽染，渲染得如油画一般。

黄岳云 摄

In Liangya Village, Cili County, the sunset glow "has dyed the sky red", the layers of forest is also full of colors between the mountains, and is colored like an oil painting.

Photographed by Huang Yueyun



▲11月初的桑植龙潭坪镇红军村云头山上面的晚秋时节，浓妆上演，五彩缤纷，艳丽多姿，这里的秋色惹人醉！

向金次 摄

In early November, in the late autumn season on the top of Yuntou Mountain in Hongjun Village, Longtanping Town, Sangzhi County, heavy makeup is staged, colorful and colorful, and the autumn colors here are intoxicating!

Photographed by Xiang Jinci



(本版翻译由张家界市翻译工作者协会提供)